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Παναγιώτα (Νάγια) Γρηγοράκου 
Βουλευτής Λακωνίας 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Αθήνα 19.6.2025 

Προς: Τον Υπουργό Υγείας κ. Σπυρίδωνα-Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα: Τι απέφερε η πρόσφατη προκήρυξη ως προς την κάλυψη σε μόνιμους 
γιατρούς για το Γ.Ν.Λακωνίας; 

Με αφορμή την πρόσφατη ανακοίνωση του Υπουργείου Υγείας για την 
προκήρυξη 530 μόνιμων θέσεων ειδικευμένων ιατρών σε νοσοκομεία του Ε.Σ.Υ., 
και ειδικότερα τις θέσεις που αφορούν στη Λακωνία, προκύπτουν εύλογα 
ερωτήματα για την ανταπόκριση της Πολιτείας στις πραγματικές ανάγκες των 
υγειονομικών δομών του Νομού. 

Σύμφωνα με την εν λόγω προκήρυξη, αλλά και με τις δηλώσεις του Υπουργού από 
το βήμα της Βουλής, προκηρύχθηκαν συνολικά 8 θέσεις για το Γ.Ν. Λακωνίας, εκ 
των οποίων 3 στο ΤΕΠ και 3 διευθυντικές σε Παιδιατρική, Παθολογική και 
Πνευμονολογική για τη Ν.Μ. Σπάρτης και 2 θέσεις για τη Ν.Μ. Μολάων 
(Αναισθησιολογία και Ιατρική Βιοπαθολογία). Είναι χαρακτηριστικό ότι ο 
Υπουργός ισχυρίστηκε ότι πρόκειται «για τις περισσότερες ταυτόχρονες 
προκηρύξεις που έχουν γίνει ποτέ για τον Νομό Λακωνίας». 

Ωστόσο, οι πραγματικές ανάγκες των νοσοκομείων του Νομού φαίνεται να 
ξεπερνούν κατά πολύ τα παραπάνω, ειδικά στον Παθολογικό Τομέα, όπου οι 
εφημερίες δεν καλύπτονται πλήρως, αλλά και στα ΤΕΠ, που λειτουργούν με 
επισφαλείς συνθήκες και ελάχιστο προσωπικό. 

Δεδομένου ότι η κατανομή των θέσεων δεν ανταποκρίνεται  σε καμία 
περίπτωση στις υγειονομικές ανάγκες του πληθυσμού της Λακωνίας. 

Δεδομένου ότι η ισότιμη πρόσβαση των πολιτών σε ποιοτικές δημόσιες 
υπηρεσίες υγείας δεν μπορεί να εξασφαλιστεί χωρίς επαρκή στελέχωση των 
νοσοκομείων, και επειδή η διαρκής υποστελέχωση των δομών υγείας στη 
Λακωνία θέτει σε κίνδυνο την ασφάλεια των πολιτών, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6437
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1. Πόσες θέσεις ιατρών αιτήθηκαν η Ν.Μ. Σπάρτης και το Ν.Μ. Μολάων από 
την 6η ΥΠΕ και πόσες προώθησε τελικά η 6η ΥΠΕ στο Υπουργείο Υγείας; 

2. Πόσες από τις αρχικά ζητούμενες από τις δομές υγείας του νομού τελικά 
προκηρύχθηκαν  με την προκήρυξη των 530 θέσεων και ποιες τελικά 
καλύφθηκαν; Για πόσες από αυτές δεν έχει εκδηλωθεί κανένα ενδιαφέρον; 

3. Πόσες είναι σήμερα οι κενές οργανικές θέσεις ιατρών ανά ειδικότητα στη 
Ν.Μ. Σπάρτης, και στη Ν.Μ. Μολάων; 

4. Πόσες οργανικές θέσεις επιβάλλεται να καλυφθούν στη Ν.Μ. Σπάρτης 
προκειμένου το Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος να προχωρήσει στην παράδοση 
του νέου νοσοκομείου στη Σπάρτη στο Ε.Σ.Υ.; 

5. Πώς διαμορφώνεται σήμερα η κάλυψη της Παθολογικής Κλινικής στη Ν.Μ. 
Σπάρτης ως προς τις εφημερίες; Υπάρχουν μέρες που η Παθολογική 
κλινική του κεντρικού νοσοκομείου του νομού παραμένει χωρίς κάλυψη; 

6. Πώς καλύπτεται το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) στο Ν.Μ 
Σπάρτης εφημεριακά και ποια η σύνθεσή του σε ειδικευμένο και 
ειδικευόμενου προσωπικού; 

7. Πόσες κενές θέσεις αγροτικών - προσωπικών ιατρών και ειδικευομένων 
υπάρχουν αυτή τη στιγμή στις δομές υγείας της Λακωνίας (Γ.Ν. και Κ.Υ.); 

8. Πόσες μετακινήσεις ειδικευμένων και ειδικευόμενων ιατρών έχουν 
πραγματοποιηθεί προς  τη Ν.Μ. Σπάρτης τους τελευταίους έξι μήνες;  

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

Παναγιώτα (Νάγια) Γρηγοράκου 




